



**KENYATAAN TAWARAN  
PEJABAT DAERAH DAN TANAH SEREMBAN  
TAHUN 2021**

1. Sebutharga adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat bumiputera yang berdaftar dengan **Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)** dan **KEMENTERIAN KEWANGAN** yang masih sah tempohnya bagi menyertai sebutharga berikut:

<b>NO SEBUTHARGA</b>	<b>KOD BIDANG KEMENTERIAN</b>	<b>PERKARA</b>	<b>HARGA DOKUMEN TAWARAN</b>	<b>PENDAFTARAN / JUALAN DOKUMEN SEBUTHARGA</b>	<b>TARIKH TUTUP SEBUTHARGA</b>
<b>PDTS/SH/07/ 2021 (P/K)</b>	<b>221001 PEMBERSIHAN BANGUNAN DAN PEJABAT</b>	Perkhidmatan pembersihan untuk lima (5) Pusat Pemberian Vaksin (PPV) Daerah Seremban	<b>RM50.00</b>	<b><u>TARIKH IKLAN</u> 24 JUN 2021 (KHAMIS)</b>  <b><u>TARIKH JUALAN BORANG</u> 24 JUN 2021 (KHAMIS)</b>  <b><u>CARA PEMBELIAN BORANG</u> Melalui Perbankan Internet (<i>Online Banking</i>)</b>	<b><u>TARIKH TUTUP</u> 28 JUN 2021 (ISNIN)</b>  Sebelum atau pada jam 12.00 tengahari  di Bahagian Khidmat Pengurusan, Tingkat 1, Pejabat Daerah dan Tanah Seremban, Kompleks Pentadbiran Daerah, Persiaran S2 A2, Seremban 2, Seremban, NEGERI SEMBILAN

2. Setiap dokumen tawaran sebutharga yang lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul secara berasingan mengikut Nombor Sebutharga dan menulis dengan jelas Nombor Sebutharga di atas sampul.

Contoh :

**BAHAGIAN KHIDMAT PENGURUSAN  
PEJABAT DAERAH DAN TANAH  
SEREMBAN**

3. Dokumen Tawaran Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri/bermetri serta ditulis dengan **NOMBOR** dan **TAJUK SEBUTHARGA** di ruang atas sebelah kiri sampul surat. Sebutharga ini mestilah sampai ke Peti Sebutharga sebelum atau pada **28 JUN 2021 (ISNIN), jam 12.00 tengahari** di **PEJABAT DAERAH DAN TANAH SEREMBAN, NEGERI SEMBILAN, BAHAGIAN KHIDMAT PENGURUSAN, TINGKAT 1, KOMPLEKS PENTADBIRAN DAERAH SEREMBAN, NEGERI SEMBILAN**

**TARIKH: 23 JUN 2021**



**(NUR AIRINA BINTI MAZLAN)**  
Ketua Penolong Pegawai Daerah  
Pejabat Daerah dan Tanah Seremban

## TATACARA BAYARAN DOKUMEN SEBUTHARGA

1. Syarikat yang berminat untuk menyertai sebutharga yang diiklankan hendaklah membuat bayaran borang sebutharga melalui Perbankan Internet (*Online Banking*) melalui bank-bank tempatan.
2. Bayaran boleh dibuat ke akaun PERBENDAHARAAN NEGERI, NEGERI SEMBILAN, Nombor Akaun 8004433398 CIMB BANK dan sila masukkan no rujukan (Referrer No.): **PNNS-64-A DAN PDTS/SH/07/ 2021 (P/K)**. Sila masukkan juga maklumat lain-lain maklumat bayaran (Other payment details): Nama syarikat (1 atau lebih syarikat)
3. Selepas selesai, email kan slip bank bayaran, salinan Kad Pengenalan, salinan sijil Perakuan Pendaftaran Peniagaan (SSM), salinan sijil Kementerian Kewangan Malaysia (MOF), dan salinan asal Kod Bidang MOF dan salinan asal Sijil Taraf Bumiputera (sekiranya ada) semasa pembelian dokumen sebutharga. Salinan tersebut haruslah terang dan jelas. Butiran syarikat juga perlu disertakan seperti nama syarikat, email syarikat dan nombor telefon yang boleh dihubungi. Sijil-sijil berkenaan mestilah masih dalam tempoh sah laku sehingga **tiga (3) bulan** dari tarikh tutup sebutharga ini dan dihantar ke email [ariyani@ns.gov.my](mailto:ariyani@ns.gov.my)
4. Setelah pihak PDTS menerima email tersebut, pihak PDTS akan menghantar borang sebutharga melalui email ke syarikat yang membuat pembelian berserta resit bayaran ke pihak tuan. Sila pastikan penyebutharga yang membeli sebutharga mempunyai kod bidang yang berkaitan. Tiada pulangan balik bayaran jika pihak tuan tidak layak menyertai sebutharga tersebut.
5. Sebarang pertanyaan boleh berhubung terus dengan Pn Ariyani binti Md Zahari di talian 017-9401308 / Encik Abd Razaq bin Mohd Arif di talian 017-258 7301.